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This source book presents new translations of the most important ancient writings on
the life and legacy of Alexander the Great. 

Provides comprehensive coverage of Alexander, from his family background to his
military conquests, death and legacy. 

Includes substantial extracts of texts written by historians, geographers, biographers
and military writers.

A general introduction and introductions to each chapter set the sources in context.

Also includes a bibliography of modern works, visual sources and a map of Alexander's

expedition.
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标签

希腊化时期

史料选

亚历山大大帝

评论

可能因为在这个系列中出的比较早，个人感觉编辑思路不同于晚出的几本，比如最新的
《Early Rome：Myth and
Society》，主编自己的“内容”太少，全书按13个主题把史料分门别类做了编排和重
译，按语或评注过于简略了。当然，每个主题乃至子栏目都提示了最新最好的学术著作
，非常指南化，导论写得很仔细，可能接近于一本附赠史料节选的亚历山大大帝研究入
门？
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